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Přítomni: Beáta Marková, Linda Hodáková, Natálie Rohelová, 

Kateřina Fialová, Gabriela Rohelová, Josef Fiala, Štěpán Socha, 

Jitka Jalůvková, Tadeáš Pešat, p.ředitelka 

Na vědomí: zápis bude rozeslán dospělácké části ekotýmu. 

 

Program:  

1. Natálie zjistila údaje o obalech svačin, kromě  5.B / domluví Jitka/, 

Štěpánovi úkol trvá. 

2. Na tento ekotým byla pozvána paní ředitelka. 

 Ptali jsme se paní ředitelky, co s automatem na nápoje, protože bere 

moc elektriky a pití z automatu se dá do bufetu. Paní ředitelce se návrh 

líbil a zkusíme to domluvit, zrušit. Můžeme to projednat s prodejcem. Za 

14 dní to bude paní ředitelka vědět. 

3. Co pitný režim, když se vyřadí automat a bufet se zavírá po 3. hodině? 

Návrh paní ředitelky se kterým členové souhlasili -  můžeme si dolít 

vodu z kohoutku. Nemůžeme mít várnice na chodbách s pitím? Paní 

ředitelka:   “Není to možné. Další peníze by se musely platit, a musí být 

na to předpisy- nemáme hospodářskou činnost.“  

4. Paní Krysová zjišťovala, jestli by škola mohla sbírat hliník. Mohla a 

mohla by si trošku přivydělat. Mohly by být 2 kontejnery na energy 

drinky, protože je jich tady na škole hodně a netřídí se moc. Ale zase 

bychom  žáky podporovali v nošení energy drinků. Není to zdravé a pro 

naše zdraví škodlivé, jsou tam cukry, barviva  a kofein. Dáme to na 

nástěnku i na stránku školy / Tadeáš, Linda/. Kontejnery na kov a 

hliník tedy ve škole nebudou. 

5. Ovoce do škol: mohlo by se brát od místních pěstitelů? Musí mít 

nějaký dokument. Změnili jsme dodavatele (nemají obaly) posílají popis 

ovoce. Je větší a je toho více. V současnosti je to v pořádku, obaly se 

snížily, ovoce je kvalitnější. 



6. Štěpán: nádoba na vodu na pozemek školy. Musí to řešit město. Pan 

školník to nemůže zařídit. Ale paní Krysova by mohla požádat o nějaké 

finance pro školu. Štěpán pošle návrh paní Krysové. 

7. Tadeáš a Beáta byli v Ostravě na ekoškole. Dělali  různé úkoly, co 

bychom  měli dělat v ekotýmu. Musíme udělat 7 kroků, jinak se nemůže 

žádat o titul.  

8. Příští ekotým projednáme, jak působit na budoucí šesťáky. 

9. Na Alšovce v Kopřivnici je na webu  schránka důvěry, která je 

anonymní a hned je informována paní ředitelka.Je to možnost, jak řešit 

problémy se spolužáky, kteří např. netřídí odpad, znečišťují šatny apod. 

 

Aktuální problémy: 

1. Plot u školy, nebezpečí: paní ředitelka požádala město o opravu, ale 

zatím se nic neděje. 

2. Řešil se pořádek v šatnách. Děti dělají nepořádek s ovocem a 

odpadky – schránka důvěry? 

Úkoly: 

1. Štěpán- zjistit obaly od svačin, Pepa taky. 

2. Tadeáš a Linda vymyslit, jak dát na stránky ekoškoly, že energy 

drinky jsou škodlivé a jak zapůsobit na budoucí šesťáky, aby třídili 

odpad a chovali se slušně, neničili zařízení školy, protože jakmile 

přejdou na 2. stupeň, chtějí se vyrovnat některým deváťákům. 

3. Štěpán – napsat paní Krysové, jestli město může platit nádobu na 

dešťovou vodu u školy. 

4. Jitka zjistí, jak to dopadlo s automatem a e schránkou důvěry na 

webu – od paní ředitelky. 

 

Zapsala Beáta Marková  Štramberk,  25.11. 2014 

  



 

 


